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Datum 10 oktober 2017  
  
Namens fractie VLP 
  
Indiener Jac Heijnen 
  

 
 
 
Vraag 

 

 
Wij ontvingen d.d. 10-10-2017 tijdens de werkvergadering de 
duurzaamheidskrant Beesel 2017. Naar aanleiding hiervan heb ik twee 
vragen. 
 
1. Waarom staat in deze krant wethoudster Heesakkers niet op de 
collegefoto en wordt volstaan met een korte mededeling hiervan? 
 
2. BInnen onze gemeenschap kennen we twee majeure initiatieven 
betreffende duurzaamheid te weten Joris wekt op en de Groene Vogel. 
 De VLP heeft al tijdens eerdere vergaderingen vragen gesteld over het 
feit dat de schijn gewekt wordt dat er onvoldoende rekening gehouden 
wordt met het initiatief de Groene Vogel. Deze schijn wordt wederom 
versterkt door het feit dat in de duurzaamheidskrant met geen woord 
gerept wordt over de Groene Vogel terwijl uitgebreid aandacht wordt 
besteed aan Joris wekt op waarbij tevens een foto van het bestuur wordt 
getoond waarin twee raadsleden zitting hebben.  
 
Graag vernemen we het hoe en waarom van het uitsluiten van de Groene 
Vogel. 
 
Antwoorden  
 
1. Er is geen foto voorhanden van het huidige college vandaar dat een 
foto van het ‘oude’ college is gebruikt met daaronder de vermelding dat 
wethouder Heesakkers op de foto ontbreekt. Wethouder Heesakkers is 
hiervan in kennis gesteld. Indien voor de komende verkiezingen de 
noodzaak ontstaat om een foto van het college te gebruiken, zal een 
nieuwe foto van het voltallig college worden gemaakt en gebruikt. 
 
2.Alle stukken voor het krantje moesten in de eerste week van september 
worden aangeleverd. Op dat moment waren de overleggen met De 
Groene Vogel nog niet afgerond en was het projectplan nog niet definitief.  
Met Ton Meijering, voorzitter van De Groene Vogel, is besproken dat er 
een duurzaamheidskrantje verspreid zou worden. Met hem is 
afgesproken dat De Groene Vogel in een volgend krantje prominent aan 
bod komt, vergelijkbaar met het stuk over Joris Wekt Op. Ook hierbij 
zullen we foto's plaatsen van het bestuur en/of de energiecoaches.  
Ton Meijering kon hiermee instemmen en gaf aan dat publiciteit op het 
moment van verspreiding te vroeg komt voor De Groene Vogel. Eerst 
moet De Groene Vogel weer goed herstarten, voordat inwoners contact 
op kunnen nemen voor energieadvies.  
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Portefeuillehouder* Ton Reijnders 
  
Afhandeling* 31 oktober 2017 
 
 


